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Posėdis vyko 2023-10-17 (prasidėjo 9.00 val., baigėsi 11.00 val.). 

 

Posėdžio pirmininkas – Visvaldas Matijošaitis, Kauno miesto savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Skaidrė Kareniauskaitė, Tarybos veiklos administravimo skyriaus 

specialistė. 

Posėdyje dalyvavusių Kauno miesto savivaldybės tarybos (toliau – Taryba) narių sąrašas 

pridedamas. 

Posėdyje nedalyvavo Tarybos nariai: Egidijus Stancikas, Ligita Valalytė. 

Posėdžio svečių ir kviestųjų asmenų sąrašas pridedamas. 

 

V. Matijošaitis. Posėdį pradėsime nuo apdovanojimų. 

 

T. Jarusevičius. Niekas nepaneigs fakto, kad pastaruoju metu Kaunas gražėja itin sparčiai, 

o drauge su juo gražėja ir miesto žmonės. Miesto grožiu rūpinatės jūs visi, o miestiečių grožiu rūpinasi 

aukščiausios kvalifikacijos profesionalai, savo įgūdžiais garsinantys miesto vardą užsienyje. 

Norėtume pasidžiaugti kauniečių pergalėmis ir aukštais apdovanojimais, kuriuos jie pelnė 

Paryžiuje vykusioje pasaulinės kirpėjų asociacijos „OMC“ organizuotoje grožio meistrų olimpiadoje. 

Už Kauno miesto vardo garsinimą didžiausioje pasaulyje grožio meistrų olimpiadoje „OMC 

Hairworld 2023“ mero padėkas įteikiame  – Jolantai Mačiulienei, Vanesai Bagdonaitei, Ingai 

Balevičienei, Irmai Baltrušaitienei, Brigitai Činikienei, Žanetai Griškevičienei, Simonai Jasinskaitei, 

Vaidai Kamarauskienei, Jūratei Krištaponienei, Austei Liutvinaitei, Aidai Martyniukienei, Janinai 

Peleckytei, Sonatai Raižienei, Robertui Sakalauskui, Evelinai Tamulaitytei, Rūtai Zenkovienei, 

Simonui Žilinskui, Irenai Žinevičienei.  

 

V. Matijošaitis. Posėdyje dalyvauja 36 Tarybos nariai, kvorumas yra, pradedam posėdį. 

Esu nusišalinęs nuo dalyvavimo priimant sprendimą dėl klausimo „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

Nemuno ir Nevėžio santakos kraštovaizdžio draustinio specialiojo plano korektūros patvirtinimo“, 

todėl vadovaujantis Tarybos 2023 m. balandžio 18 d. sprendimu Nr. T-160 „Dėl Kauno miesto 
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savivaldybės tarybos narių paskyrimo pavaduoti merą bei laikinai eiti jo pareigas“ prašau posėdį vesti 

Tarybos nario S. Sirtauto.  

 

Iš salės išėjo V. Matijošaitis. 

 

S. Sirtautas. Posėdį pradėsime nuo Tarybos narių nusišalinimų nuo sprendimų projektų 

svarstymo. Yra gautas V. Lendraičio pareiškimas dėl nusišalinimo nuo sprendimo projektų TR-486 

„Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų mokesčio dydžių 

gyventojams 2024 metams“ ir TR-483 „Dėl viešosios įstaigos „Prisikėlimo projektai“ dalininko teisių 

pardavimo“ svarstymo (pridedama). Prašome V. Lendraitį išeiti iš salės. 

 

Iš salės išėjo V. Lendraitis. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti V. Lendraičio nusišalinimui nuo                    

TR-486 sprendimo projekto svarstymo? 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti V. Lendraičio nusišalinimui nuo                    

TR-483 sprendimo projekto svarstymo? 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

Į salę grįžo V. Lendraitis. 
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S. Sirtautas. Yra gautas I. Lapėnaitės-Krasnickės pareiškimas dėl nusišalinimo nuo 

sprendimo projekto TR-479 „Dėl atstovo delegavimo į Kauno teritorinės ligonių kasos stebėtojų 

tarybą“ svarstymo (pridedama). Prašome I. Lapėnaitę-Krasnickę išeiti iš salės. 

 

Iš salės išėjo I. Lapėnaitė-Krasnickė. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti I. Lapėnaitės-Krasnickės nusišalinimui 

nuo TR-479 sprendimo projekto svarstymo? 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

Į salę grįžo I. Lapėnaitė-Krasnickė. 

 

S. Sirtautas. Yra gautas T. Žebuolio pareiškimas dėl nusišalinimo nuo sprendimo projekto 

TR-486 „Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų 

mokesčio dydžių gyventojams 2024 metams“ svarstymo (pridedama). Prašome T. Žebuolį išeiti iš 

salės. 

 

Iš salės išėjo T. Žebuolis. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti T. Žebuolio nusišalinimui nuo                    

TR-486 sprendimo projekto svarstymo? 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

Į salę grįžo T. Žebuolis. 
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S. Sirtautas. Yra gautas D. Matijošaičio pareiškimas dėl  nusišalinimo nuo sprendimo 

projektų TR-485 „Dėl Kauno miesto savivaldybės Nemuno ir Nevėžio santakos kraštovaizdžio 

draustinio specialiojo plano korektūros patvirtinimo“ ir TR-486 „Dėl veiklos, kuria gali būti 

verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų mokesčio dydžių gyventojams 2024 

metams“ svarstymo (pridedama). Prašome D. Matijošaitį išeiti iš salės. 

 

Iš salės išėjo D. Matijošaitis ir Š. Matijošaitis. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti D. Matijošaičio nusišalinimui nuo   

TR-485 sprendimo projekto svarstymo? 

 

Dalyvauja 32 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti D. Matijošaičio nusišalinimui nuo   

TR-486 sprendimo projekto svarstymo? 

 

Dalyvauja 33 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

S. Sirtautas. Yra gautas Š. Matijošaičio pareiškimas dėl  nusišalinimo nuo sprendimo 

projektų TR-485 „Dėl Kauno miesto savivaldybės Nemuno ir Nevėžio santakos kraštovaizdžio 

draustinio specialiojo plano korektūros patvirtinimo“ ir TR-486 „Dėl veiklos, kuria gali būti 

verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų mokesčio dydžių gyventojams 2024 

metams“ svarstymo (pridedama).  

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti Š. Matijošaičio nusišalinimui nuo   

TR-485 sprendimo projekto svarstymo? 
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Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti Š. Matijošaičio nusišalinimui nuo   

TR-486 sprendimo projekto svarstymo? 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

Iš salės išėjo L. Matijošaitė. 

 

S. Sirtautas. Yra gautas L. Matijošaitės pareiškimas dėl nusišalinimo nuo sprendimo 

projekto TR-485 „Dėl Kauno miesto savivaldybės Nemuno ir Nevėžio santakos kraštovaizdžio 

draustinio specialiojo plano korektūros patvirtinimo“ svarstymo (pridedama).  

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti L. Matijošaitės nusišalinimui nuo   

TR-485 sprendimo projekto svarstymo? 

 

Dalyvauja 32 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

S. Sirtautas. L. Matijošaitė pareiškė nusišalinanti sprendimo projekto TR-486 „Dėl 

veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų mokesčio dydžių 

gyventojams 2024 metams“ svarstymo. Ar galime bendru sutarimu pritarti L. Matijošaitės 

nusišalinimui nuo TR-486 sprendimo projekto svarstymo? 

 

Dalyvauja 33 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 
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S. Sirtautas. Ar dar būtų norinčių nusišalinti nuo Tarybos sprendimo projektų svarstymo? 

Norinčių nėra, todėl pereikime prie darbotvarkės tvirtinimo. 

 

SVARSTOMA posėdžio darbotvarkė (pridedama). 

 

S. Sirtautas. Yra gautas rengėjo, Licencijų, leidimų ir paslaugų skyriaus, siūlymas 

išbraukti iš posėdžio darbotvarkės ir nesvarstyti sprendimo projekto Nr. TR-486 „Dėl veiklos, kuria 

gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų mokesčio dydžių gyventojams 2024 

metams“, dėl pastebėtos techninės klaidos. Ar galime bendru sutarimu pritarti siūlymui ir išbraukti iš 

posėdžio darbotvarkės sprendimo projektą TR-486? 

 

Iš salės išėjo V. Lendraitis ir T. Žebuolis. 

 

Dalyvauja 30 Tarybos narių. 

Balsuojama dėl sprendimo projekto Nr. TR-486 išbraukimo iš posėdžio darbotvarkės. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Išbraukti sprendimo projektą Nr. TR-486 iš posėdžio darbotvarkės.  

 

Į salę grįžo V. Lendraitis, T. Žebuolis, Š. Matijošaitis ir L. Matijošaitė. 

 

S. Sirtautas. Ar yra kokių nors pasiūlymų darbotvarkei? Ar galime bendru sutarimu 

patvirtinti darbotvarkę su pakeitimu? 

 

Dalyvauja 31 Tarybos narys. 

Balsuojama dėl darbotvarkės patvirtinimo su pakeitimu. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Patvirtinti tokią posėdžio darbotvarkę: 

1.  Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 18 d. sprendimo Nr. T-349 

„Dėl Kauno miesto savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos nuostatų patvirtinimo“ 

pakeitimo (TR-477).  
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2. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 13 d. sprendimo                          

Nr. T-415 „Dėl Strateginio planavimo Kauno miesto savivaldybėje organizavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo (TR-476).  

3. Dėl viešosios įstaigos „Prisikėlimo projektai“ dalininko teisių pardavimo (TR-483).  

4. Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Galimybių studijos dėl naujų didelio našumo 

viešojo transporto rūšių parengimas, siekiant užtikrinti energetiškai efektyvesnę ir tvaresnę transporto 

sistemą Kauno mieste“ (TR-493).  

5. Dėl Kauno Aleksoto inovacijų pramonės parko įsikūrimo ir patalpų nuomos 

mokesčių nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimo (TR-495). 

6. Dėl nekilnojamojo turto Europos pr. 27, Kaune, nuomos ir patalpų, esančių Kauno 

Aleksoto inovacijų pramonės parke, nuomos sutarties formos patvirtinimo (TR-494). 

7. Dėl Kauno miesto savivaldybės Nemuno ir Nevėžio santakos kraštovaizdžio 

draustinio specialiojo plano korektūros patvirtinimo (TR-485).  

8. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2014 m. lapkričio 6 d. sprendimo                   

Nr. T-525 ,,Dėl pavedimo tvirtinti Kauno miesto savivaldybės biudžetinių įstaigų metinius finansinių 

ataskaitų rinkinius“ pripažinimo netekusiu galios (TR-461).  

9. Dėl savivaldybei nuosavybės teise priklausančio ilgalaikio materialiojo turto –gatvių 

priežiūros ir valymo mašinų perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise UAB 

„Kauno švara“ (TR-474).  

10. Dėl Kauno miesto aplinkos oro kokybės valdymo 2023–2026 metų programos 

patvirtinimo (TR-481).  

11. Dėl Stoglangių, pastogių ir antstatų įrengimo Kauno miesto istoriniuose pastatuose 

rekomendacijų patvirtinimo (TR-484).  

12. Dėl leidimo Kauno savivaldybės vaikų globos namams išsinuomoti tarnybinį 

automobilį (TR-468).  

13. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2022 m. gegužės 24 d. sprendimo                        

Nr. T- 264 „Dėl leidimo Negalią turinčių asmenų centrui „Korys“ išsinuomoti tarnybinį automobilį“ 

pakeitimo (TR-469).  

14. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-111 

„Dėl leidimo Kauno miesto savivaldybės administracijai pirkti tarnybinį mikroautobusą“ pakeitimo 

(TR-473).  
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15. Dėl priešmokyklinio ugdymo grupių ir klasių komplektų skaičiaus Kauno miesto 

savivaldybės biudžetinėse bendrojo ugdymo mokyklose 2023–2024 mokslo metais patikslinimo ir 

pritarimo patikslintam priešmokyklinio ugdymo grupių ir klasių komplektų skaičiui viešosiose 

švietimo įstaigose, kuriose savivaldybė yra dalininkė, 2023–2024 mokslo metais (TR-467).  

16. Dėl didžiausio leistino pareigybių (etatų) skaičiaus Kauno miesto savivaldybės 

biudžetinėse bendrojo ugdymo mokyklose nustatymo ir pritarimo didžiausiam leistinam pareigybių 

(etatų) skaičiui Kauno miesto viešosiose bendrojo ugdymo mokyklose, kurių dalininkė yra Kauno 

miesto savivaldybė (TR-480).  

17. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2018 m. spalio 9 d. sprendimo Nr. T-490 

„Dėl Mokymo lėšų skyrimo, naudojimo ir perskirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo              

(TR-492).  

18. Dėl trumpalaikio materialiojo turto perdavimo Kauno Miko Petrausko scenos menų 

mokyklai (TR-458).  

19. Dėl atstovo delegavimo į Kauno teritorinės ligonių kasos stebėtojų tarybą (TR-479).  

20. Dėl Kauno miesto savivaldybės neveiksnių asmenų būklės peržiūrėjimo komisijos 

sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo (TR-460).  

21. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2018 m. gruodžio 18 d. sprendimo                       

Nr. T-635 „Dėl Kauno savivaldybės įmonės „Kapinių priežiūra“ teikiamų atlygintinų paslaugų kainų 

nustatymo“ pakeitimo (TR-488).  

22. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2010 m. liepos 23 d. sprendimo Nr. T-474 

„Dėl Kauno miesto kapinių tvarkymo ir žmonių palaikų laidojimo taisyklių patvirtinimo“ pakeitimo 

(TR-487).  

23. Dėl turto perdavimo biudžetinėms įstaigoms – Kauno sporto mokykloms (TR-459).  

24. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 23 d. sprendimo                        

Nr. T-493 „Dėl Kauno miesto savivaldybės sporto mokyklų teikiamų paslaugų įkainių nustatymo“ 

pakeitimo (TR-482).  

25. Dėl sutikimo rekonstruoti dujotiekio tinklą ir nustatyti jo apsaugos zonas žemės 

sklype (unikalus Nr. 4400-0839-8252) Užnemunės g., Kaune (TR-463).  

26. Dėl sutikimo nustatyti apsaugos zonas žemės sklype (unikalus Nr. 4400-0295-7331) 

Karaliaus Mindaugo pr., Kaune (TR-462).  

27. Dėl kompensacijos išmokėjimo Skaisčiausios Mergelės Marijos Širdies dukterų 

kongregacijos Lietuvos vikariatui (TR-478).  
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28. Dėl Kauno miesto savivaldybės sporto mokyklų patikėjimo teise valdomo 

nekilnojamojo turto, išnuomojamo trumpalaikiams renginiams organizuoti, minimalių pradinių 

įkainių sąrašo patvirtinimo (TR-489).  

29. Dėl nekilnojamojo turto Partizanų g. 68, Kaune, perdavimo neatlygintinai naudotis 

panaudos pagrindais Kauno sporto mokyklai „Gaja“ (TR-464).  

30. Dėl nekilnojamojo turto Šv. Gertrūdos g. 8A ir Partizanų g. 5, Kaune, perdavimo  

panaudos pagrindais Lietuvos samariečių bendrijos Kauno skyriui (TR-465).  

31. Dėl nekilnojamojo turto, esančio V. Mirono g. 27 ir Laukuvos g. 4, Kaune, 

perdavimo pagal panaudos sutartį Sutrikusio intelekto žmonių globos bendrijai „Kauno viltis“ ir 

asociacijai Kauno „Arkos“ bendruomenei (TR-475).  

32. Dėl nekilnojamojo turto Partizanų g. 68, Kaune, trumpalaikės nuomos vaikų dienos 

priežiūros veiklai vykdyti (TR-470).  

33. Dėl nekilnojamojo turto Gedimino g. 36, Kaune, nuomos sutarties su UAB „Kasko 

Group“ atnaujinimo (TR-490).  

34. Dėl dalies pastato Josvainių g. 2, Kaune, stogo nuomos (TR-466).  

35. Dėl pripažinto nereikalingu nekilnojamojo daikto – automobilių stovėjimo aikštelės 

prie K. Donelaičio g. 65P, Kaune, nurašymo (TR-491).  

36. Dėl gyvenamojo namo ir kiemo statinių A. Mackevičiaus g. 98, Kaune, dalių 

pardavimo (TR-471).  

37. Dėl Kauno miesto savivaldybės būsto Vėtrungės g. 6-53, Kaune, pardavimo                  

(TR-457).  

38. Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato Amerikos Lietuvių g. 17, Kaune, dalies 

pardavimo (TR-472).  

39. Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato Kranto al. 71, Kaune, dalies pardavimo             

(TR-456).  

40. Tarybos narių pareiškimai. 

41. Kauno miesto savivaldybės tarybos mažumos valanda. 

 

Į salę grįžo V. Matijošaitis ir D. Matijošaitis. 
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 1. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-477 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2023 m. liepos 18 d. sprendimo Nr. T-349 „Dėl Kauno miesto savivaldybės bendruomeninių 

organizacijų tarybos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo“.   

Pranešėja – R. Motiejūnienė, Strateginio planavimo, analizės ir programų valdymo 

skyriaus vedėjos pavaduotoja. Klausimas svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-455). 

 

2. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-476 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2022 m. rugsėjo 13 d. sprendimo Nr. T-415 „Dėl Strateginio planavimo Kauno miesto 

savivaldybėje organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“.   

Pranešėja – R. Motiejūnienė, Strateginio planavimo, analizės ir programų valdymo 

skyriaus vedėjos pavaduotoja. Klausimas svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-456 paskelbtas Teisės aktų registre). 

 

Iš salės išėjo V. Lendraitis. 

 

3. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-483 ,,Dėl viešosios įstaigos „Prisikėlimo 

projektai“ dalininko teisių pardavimo“.  

Pranešėja – R. Motiejūnienė, Strateginio planavimo, analizės ir programų valdymo 

skyriaus vedėjos pavaduotoja. Klausimas svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų. 

KLAUSIMŲ PATEIKĖ: 

P. Lukševičius. Kas būtų tokiu atveju, jeigu įvykus aukcionui neatsirastų pirkėjų? Kokiu 

būdu vyks dalininkų bendradarbiavimas, jeigu parduodamas dalininko teises įsigys privatus asmuo 

ar įmonė? 
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R. Motiejūnienė. Neįvykus arba nesėkmingai įvykus pirmam aukcionui meras organizuotų 

kitą pardavimo procedūrą ir Taryboje būtų svarstomas sprendimo projektas dėl dalininko teisių pardavimo 

viešo aukciono būdu nustatant mažesnę kaina. Atsakant į antrą klausimą – Kauno miesto savivaldybė 

(toliau – Savivaldybė) rūpinasi savo interesais. Jeigu dalininko teises nupirktų privatus asmuo ar įmonė 

tikimės, kad įstaiga sugebės toliau sėkmingai tęsti darbą. 

A. Jankuvienė. Šį įstaiga nuo 2018 metų praktiškai nevykdo jokios veiklos. Ar tai susiję su 

jos galimu likvidavimu? 

R. Motiejūnienė. Įmonė nuo 2018 metų nevykdo veiklos ir Savivaldybė, kaip dalininkė, ieško 

sprendimų ką galima būtų su šia įmone daryti. Todėl prašome Tarybos pritarimo, kad galima būtų skelbti 

viešą aukcioną. 

 

Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Balsavo: už – 27, prieš – 0, susilaikė – 10. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-457). 

 

Į salę grįžo V. Lendraitis. 

 

4. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-493 ,,Dėl pritarimo įgyvendinti projektą 

„Galimybių studijos dėl naujų didelio našumo viešojo transporto rūšių parengimas, siekiant užtikrinti 

energetiškai efektyvesnę ir tvaresnę transporto sistemą Kauno mieste“.  

Pranešėja – A. Lukaševičiūtė, Investicijų ir projektų skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

KLAUSIMŲ PATEIKĖ: 

R. Kaunas. Kiek Savivaldybė investuos savų lėšų įgyvendinant šį projektą? 

A. Lukaševičiūtė. Projektui įgyvendinti būtų gauta  fiksuota 60 tūkst. Eur. suma. Savivaldybė 

turėtų prisidėti tokią sumą, kiek būtų viršytas šis biudžetas. Bendrą vertę žinosime po to kai bus įvykdytas 

galimybių studijos viešasis pirkimas, tačiau gaunamas finansavimas šio projekto įgyvendinimui nuo to 

nesikeičia. 

 

Dalyvauja 38 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-458). 
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5. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-495 ,,Dėl Kauno Aleksoto inovacijų 

pramonės parko įsikūrimo ir patalpų nuomos mokesčių nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimo“.  

Pranešėja – A. Lukaševičiūtė, Investicijų ir projektų skyriaus vedėja. Klausimas 

svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-459 paskelbtas Teisės aktų registre). 

 

6. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-494 ,,Dėl nekilnojamojo turto  

Europos pr. 27, Kaune, nuomos ir patalpų, esančių Kauno Aleksoto inovacijų pramonės parke, 

nuomos sutarties formos patvirtinimo“. 

Pranešėja – A. Lukaševičiūtė, Investicijų ir projektų skyriaus vedėja. Klausimas 

svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-460). 

 

S. Sirtautas. Primenu, kad nusišalinimą nuo sprendimo projekto Nr. TR-485 „Dėl Kauno 

miesto savivaldybės Nemuno ir Nevėžio santakos kraštovaizdžio draustinio specialiojo plano 

korektūros patvirtinimo“ svarstymo yra pareiškę – V. Matijošaitis (pridedama), D. Matijošaitis,  

Š. Matijošaitis ir L. Matijošaitė. 

 

Iš salės išėjo V. Matijošaitis, D. Matijošaitis, Š. Matijošaitis ir L. Matijošaitė. 

 

Svarstant 7 darbotvarkės klausimą posėdžiui pirmininkauja merą pavaduojantis 

Tarybos narys S. Sirtautas (Kauno miesto savivaldybės tarybos 2023 m. spalio 24 d.  protokolas 

Nr. TP-10). 

 

Į salę grįžo V. Matijošaitis, D. Matijošaitis, Š. Matijošaitis ir L. Matijošaitė. 
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8. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-461 ,,Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2014 m. lapkričio 6 d. sprendimo Nr. T-525 ,,Dėl pavedimo tvirtinti Kauno miesto 

savivaldybės biudžetinių įstaigų metinius finansinių ataskaitų rinkinius“ pripažinimo netekusiu 

galios“. 

Pranešėja – J. Brazaitienė, Centrinio apskaitos skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-462). 

 

9. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-474 ,,Dėl savivaldybei nuosavybės teise 

priklausančio ilgalaikio materialiojo turto – gatvių priežiūros ir valymo mašinų perdavimo valdyti, 

naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise UAB „Kauno švara“. 

Pranešėja – R. Savickienė, Aplinkos apsaugos skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-463). 

 

10. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-481 ,,Dėl Kauno miesto aplinkos oro 

kokybės valdymo 2023–2026 metų programos patvirtinimo“.  

Pranešėja – R. Savickienė, Aplinkos apsaugos skyriaus vedėja. Prašome papildyti 

tvirtinamą programą 2 priedu (Aplinkos apsaugos skyriaus 2023-10-13 raštas Nr. 36-9-235 

pridedamas). Klausimas Ekonomikos ir finansų, Sveikatos ir socialinių reikalų bei Miesto ūkio ir 

paslaugų komitetuose svarstytas su pateiktu pakeitimu ir komitetai papildymui pritarė. 
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Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl rengėjo pateiktos pataisos. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti rengėjo pateiktai pataisai. 

 

Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo su rengėjo pateikta pataisa. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti su pakeitimu (sprendimas Nr. T-464 paskelbtas Teisės 

aktų registre). 

 

11. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-484 ,,Dėl Stoglangių, pastogių ir antstatų 

įrengimo Kauno miesto istoriniuose pastatuose rekomendacijų patvirtinimo“. 

Pranešėjas – S. Rimas, Kultūros paveldo skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

Taip pat pateikėme prašymą (Kultūros paveldo skyriaus 2023-10-11 raštas  

Nr. 55-4-86 pridedamas) dėl skyrių numeracijos klaidų, esančių šiuo Tarybos sprendimo projektu 

tvirtinamose Stoglangių, pastogių ir antstatų įrengimo Kauno miesto istoriniuose pastatuose 

rekomendacijose, ištaisymo. Prašome VII skyrių laikyti VI skyriumi, VIII skyrių laikyti VII skyriumi,  

IX skyrių laikyti VIII skyriumi, X skyrių laikyti IX skyriumi. 

 

Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl rengėjo pateiktos pataisos. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti rengėjo pateiktai pataisai. 

 

Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo su rengėjo pateikta pataisa.  

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti  su pakeitimu (sprendimas Nr. T-465 paskelbtas Teisės 

aktų registre). 
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12. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-468 ,,Dėl leidimo Kauno savivaldybės 

vaikų globos namams išsinuomoti tarnybinį automobilį“. 

Pranešėja – J. Baltaduonytė, Socialinių paslaugų skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 38 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-466). 

 

13. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-469 ,,Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2022 m. gegužės 24 d. sprendimo Nr. T- 264 „Dėl leidimo Negalią turinčių asmenų centrui 

„Korys“ išsinuomoti tarnybinį automobilį“ pakeitimo“. 

Pranešėja – J. Baltaduonytė, Socialinių paslaugų skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 38 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-467). 

 

14. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-473 ,,Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2023 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-111 „Dėl leidimo Kauno miesto savivaldybės 

administracijai pirkti tarnybinį mikroautobusą“ pakeitimo“. 

Pranešėja – J. Baltaduonytė, Socialinių paslaugų skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 38 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-468). 
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15. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-467 „Dėl priešmokyklinio ugdymo 

grupių ir klasių komplektų skaičiaus Kauno miesto savivaldybės biudžetinėse bendrojo ugdymo 

mokyklose 2023–2024 mokslo metais patikslinimo ir pritarimo patikslintam priešmokyklinio 

ugdymo grupių ir klasių komplektų skaičiui viešosiose švietimo įstaigose, kuriose savivaldybė yra 

dalininkė, 2023–2024 mokslo metais“. 

Pranešėja – O. Gucevičienė, Švietimo skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-469 paskelbtas Teisės aktų registre). 

 

16. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-480 „Dėl didžiausio leistino pareigybių 

(etatų) skaičiaus Kauno miesto savivaldybės biudžetinėse bendrojo ugdymo mokyklose nustatymo ir 

pritarimo didžiausiam leistinam pareigybių (etatų) skaičiui Kauno miesto viešosiose bendrojo 

ugdymo mokyklose, kurių dalininkė yra Kauno miesto savivaldybė“. 

Pranešėja – O. Gucevičienė, Švietimo skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-470). 

 

17. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-492 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2018 m. spalio 9 d. sprendimo Nr. T-490 „Dėl Mokymo lėšų skyrimo, naudojimo ir 

perskirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“. 

Pranešėja – O. Gucevičienė, Švietimo skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-471 paskelbtas Teisės aktų registre). 

 

18. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-458 „Dėl trumpalaikio materialiojo turto 

perdavimo Kauno Miko Petrausko scenos menų mokyklai“. 

Pranešėja – O. Gucevičienė, Švietimo skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-472). 

 

Iš salės išėjo I. Lapėnaitė-Krasnickė. 

 

19. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-479 „Dėl atstovo delegavimo į Kauno 

teritorinės ligonių kasos stebėtojų tarybą“. 

Pranešėja – M. Labašauskaitė, Sveikatos apsaugos skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 38 Tarybos nariai. 

 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-473). 

 

Į salę grįžo I. Lapėnaitė-Krasnickė. 
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20. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-460 ,,Dėl Kauno miesto savivaldybės 

neveiksnių asmenų būklės peržiūrėjimo komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“. 

Pranešėja – M. Labašauskaitė, Sveikatos apsaugos skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-474). 

 

V. Matijošaitis. Informuoju, kad buvo gautas Vyriausybės atstovo Kauno ir Marijampolės 

apskrityse 2023-09-13 teikimas Nr. TR2-18-(5.2 E) „Dėl Kauno miesto kapinių tvarkymo ir žmonių 

palaikų laidojimo taisyklių“, į kurį atsižvelgdama Savivaldybės administracija parengė Tarybos 

sprendimo projektus. 

 

21. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-488 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2018 m. gruodžio 18 d. sprendimo Nr. T-635 „Dėl Kauno savivaldybės įmonės „Kapinių 

priežiūra“ teikiamų atlygintinų paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimo“. 

Pranešėjas – A. Pakalniškis, Miesto tvarkymo skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-475 paskelbtas Teisės aktų registre). 

 

22. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-487 ,,Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2010 m. liepos 23 d. sprendimo Nr. T-474 „Dėl Kauno miesto kapinių tvarkymo ir žmonių 

palaikų laidojimo taisyklių patvirtinimo“ pakeitimo“.  

Pranešėjas – A. Pakalniškis, Miesto tvarkymo skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

KLAUSIMŲ PATEIKĖ: 
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P. Lukševičius. Norėjau paklausti, Ekonomikos ir finansų komiteto posėdžio metu buvo 

teiktas pasiūlymas, kad su kapinių prižiūrėtojo išduotu leidimu, į kapinių teritoriją darbams atlikti 

būtų leidžiama įvažiuoti ne daugiau kaip 4 kartus. Tačiau šiam pasiūlymui nebuvo pritarta. 

Pasakykite, kuo 3 kartai skiriasi nuo 4. 

A. Pakalniškis. Įvažiuoti būtų leidžiama 3 kartus, o tam, kad būtų galima atlikti kitus 

darbus reikėtų eiti pėsčiomis. Kalbėjau su įmonės „Kapinių priežiūra“ direktoriumi ir jis informavo, 

kad leidimas įvažiuoti 3 kartus yra pakankamas skaičius. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Balsavo: už – 31, prieš – 0, susilaikė – 8. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-476 paskelbtas Teisės aktų registre). 

 

 

23. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-459 ,,Dėl turto perdavimo biudžetinėms 

įstaigoms – Kauno sporto mokykloms“.  

Pranešėjas – T. Vasiliauskas, Sporto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-477). 

 

 

24. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-482 ,,Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2021 m. lapkričio 23 d. sprendimo Nr. T-493 „Dėl Kauno miesto savivaldybės sporto 

mokyklų teikiamų paslaugų įkainių nustatymo“ pakeitimo“. 

Pranešėjas – T. Vasiliauskas, Sporto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-478 paskelbtas Teisės aktų registre). 

 

25. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-463 ,,Dėl sutikimo rekonstruoti 

dujotiekio tinklą ir nustatyti jo apsaugos zonas žemės sklype (unikalus Nr. 4400-0839-8252) 

Užnemunės g., Kaune“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-479). 

 

 

26. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-462 ,,Dėl sutikimo nustatyti apsaugos 

zonas žemės sklype (unikalus Nr. 4400-0295-7331) Karaliaus Mindaugo pr., Kaune“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-480). 

 

27. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-478 ,,Dėl kompensacijos išmokėjimo 

Skaisčiausios Mergelės Marijos Širdies dukterų kongregacijos Lietuvos vikariatui“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-481). 

 

28. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-489 ,,Dėl Kauno miesto savivaldybės 

sporto mokyklų patikėjimo teise valdomo nekilnojamojo turto, išnuomojamo trumpalaikiams 

renginiams organizuoti, minimalių pradinių įkainių sąrašo patvirtinimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-482). 

 

29. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-464 ,,Dėl nekilnojamojo turto Partizanų 

g. 68, Kaune, perdavimo neatlygintinai naudotis panaudos pagrindais Kauno sporto mokyklai „Gaja“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-483). 

 

30. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-465 ,,Dėl nekilnojamojo turto  

Šv. Gertrūdos g. 8A ir Partizanų g. 5, Kaune, perdavimo  panaudos pagrindais Lietuvos samariečių 

bendrijos Kauno skyriui“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-484). 

 

31. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-475 ,,Dėl nekilnojamojo turto, esančio 

V. Mirono g. 27 ir Laukuvos g. 4, Kaune, perdavimo pagal panaudos sutartį Sutrikusio intelekto 

žmonių globos bendrijai „Kauno viltis“ ir asociacijai Kauno „Arkos“ bendruomenei“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-485). 

 

32. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-470 ,,Dėl nekilnojamojo turto Partizanų 

g. 68, Kaune, trumpalaikės nuomos vaikų dienos priežiūros veiklai vykdyti“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-486). 

 

33. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-490 ,,Dėl nekilnojamojo turto Gedimino 

g. 36, Kaune, nuomos sutarties su UAB „Kasko Group“ atnaujinimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-487). 

 

34. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-466 ,,Dėl dalies pastato Josvainių g. 2, 

Kaune, stogo nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-488). 

 

35. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-491 ,,Dėl pripažinto nereikalingu 

nekilnojamojo daikto – automobilių stovėjimo aikštelės prie K. Donelaičio g. 65P, Kaune, 

nurašymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-489). 

 

36. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-471 ,,Dėl gyvenamojo namo ir kiemo 

statinių A. Mackevičiaus g. 98, Kaune, dalių pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 39 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-490). 

 

37. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-457 ,,Dėl Kauno miesto savivaldybės būsto 

Vėtrungės g. 6-53, Kaune, pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 38 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-491). 

 

38. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-472 ,,Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato 

Amerikos Lietuvių g. 17, Kaune, dalies pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 38 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-492). 

 

39. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-456 ,,Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato 

Kranto al. 71, Kaune, dalies pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 38 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-493). 
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40. SVARSTYTA. Tarybos narių pareiškimai. 

(pareiškimų pateikta nebuvo) 

 

41. SVARSTYTA. Kauno miesto savivaldybės tarybos mažumos valanda. 

P. Lukševičius. Pirmas klausimas yra dėl kvapų sklindančių iš Kauno MBA gamyklos. 

Kas yra daroma sprendžiant šį klausimą, ar yra nupirkti nauji filtrai? Antras klausimas – kiek vėluoja 

„Mokslo salos“ statybų darbai ir kiek jie pabrango?  

T. Metelionis. Dėl Kauno MBA gamyklos – noriu priminti, kad Savivaldybė yra tik 

vienas iš dalininkų. Esminius sprendimus priima dalininkai ir valdyba. Yra parengtas ir valdybos 

patvirtintas investicinis planas. Į valdybą narius deleguoja visos regiono savivaldybės. Į investicinį 

planą įeina kvapų biofiltro, skruberių, ozonavimo ir visos kitos technologinės įrangos tvarkymas. 

Deja, gamykla negali pilnai įgyvendinti investiciniame plane numatytų darbų, nes tam tikros 

savivaldybės nesutinka su įkainio keitimu. Kauno MBA dirba nuostolingai ir neturi lėšų investicinio 

plano įgyvendinimui. Kartu su mūsų partneriais aktyviai dirbame sprendžiant šį klausimą. Gamyklos 

administracija bei ekonomistai nuolat teikia investicijų būtinumo pagrindimus. Įvyko, berods, 2 ar 3 

dalininkų susirinkimai, kuriuose nepavyko įtikinti mūsų kolegų ir partnerių tų investicijų būtinumu. 

Kiek žinome įstaiga, atsižvelgdama  į turimas lėšas, atlieka tam tikrus darbus ir organizuoja savo 

veiklą taip, kad kvapų ir kitų nepageidaujamų pašalinių reiškinių būtų kuo man mažiau. Darome viską 

ką galime, kad įstaiga kiek galima greičiau galėtu atlikti visus darbus ir įgyvendinti investicinį planą.  

Dėl „Mokslo salos“ rangos darbų – datų ir sumų mintinai neatsimenu. Rangos darbai, 

pagal pirminę sutartį, turėjo būti atlikti iki šių metų spalio mėnesio. Darbai keletą kartų buvo 

sustabdyti dėl būtinų projekto pakeitimų. Planuojame, kad darbai bus baigti, berods, kovo mėnesį. 

Tačiau reikėtų pasitikslinti su rangovu ir projektuotoju. Dėl pabrangimo taip pat negalėčiau tiksliai 

atsakyti. Nė vienas projektas neįvyksta be tam tikrų būtinų pakeitimų.  Reikėtų pasitikslinti, kiek tų 

pakeitimų buvo ir kaip dėl jų pasikeitė rangos kaina. Suma tikrai nėra ženkli. Nuolatos primenu, kad 

šis projektas yra finansuojamas Europos Sąjungos lėšomis, todėl jį kontroliuoja, prižiūri ir visus 

rangovų prašomus darbų pakeitimus tvirtina Centrinė projektų valdymo agentūra. 

V. Matijošaitis. Opozicijos lyderis abu šiuos klausimus turėtų gerai išmanyti, nes Kauno 

MBA buvo pastatyta 2015 metais, kai aš visai neseniai buvau tapęs meru. Kiek atsimenu, gamyklos 

atidarymo metu, pasakiau frazę –„šiandien džiaugiamės, kad atidarom, o po kažkiek laiko 

džiaugsimės, kad uždarom“. Gerbiami konservatoriai, prieš šį šimtamilijoninės vertės projektą, 

nedalyvavote nė vieno normalaus objekto statybose. 
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V. Lendraitis. Norėjau paklausti kokia yra situacija dėl parkavimo aikštelės adresu 

Vydūno al. 4? Ar dėl jos statybų vyksta teismas? Ar neatsisakote planų ten įrengti parkavimo aikštelę?  

P. Keras. Kaip žinote, Taryba yra nusprendus rengti detalųjį planą, kuriame bus nurodyta 

kas ten galėtų būti įrengta. Šiuo metu detaliojo plano rengimas yra apskųstas teismui ir vyksta 

teisminis ginčas. Parengus detalųjį planą bus atsakyta, kiek parkavimo vietų gali būti įrengta šioje 

teritorijoje. Manome, kad tai, kas bus įrengta, turi būti Ąžuolyno parko teritorijos sudedamoji dalis, 

o ne privati teritorija. 

M. Prievelis. Klausimas būtų Savivaldybės administracijos direktoriui dėl programos 

„Svajonių kiemas“. Gyventojų priėmimuose sulaukiame su šia programa susijusių klausimų. Ar 2023 

metais buvo skelbtas kvietimas teikti paraiškas pagal šią programą? Jeigu taip, tai ar jis paskelbtas 

vadovaujantis programą reglamentuojančiais teisės aktais? Jeigu nebuvo skelbtas – dėl kokių 

priežasčių? Ką turėtų daryti tos bendrijos, kurios atliko darbus, bet šiemet neturėjo galimybės pateikti 

paraiškas ir gauti kompensaciją? Kas yra planuojama daryti dėl tų bendrijų, kurios jau yra 

inicijavusios sklypų ribų nustatymo procesą ir planuoja dalyvauti šioje programoje? Ar yra 

planuojama joms suteikti galimybę teikti paraiškas ir gauti kompensacijas už kiemo renovacijos 

darbus? 

G. Barčauskas. Prieš pusę metų pristatėme šios programos transformaciją. Ją laikinai 

buvome sustabdę, nes keitėme. Nuo šiol programą sudarys 2 dalys. Nuo šiol pagal programą galima 

bus renovuoti ir tvarkyti senųjų daugiabučių namų kvartalus. Pavienių sklypų savininkai, kaip ir 

anksčiau, galės  juos tvarkyti ne tik sovietiniuose kvartaluose, bet ir senamiestyje ar kitose vietose, 

kurių teritorijos nebus tvarkomos kompleksiškai. Šiemet kvietimas nebuvo skelbtas dėl to, kad buvom 

apsisprendę šią programą keisti. Reikėjo užbaigti teisinius procesus su visais, kurie jau buvo pateikę 

paraiškas ir pradėję vykdyti projektus. Šiuo metu analizuojame finansus, sprendžiame kaip juos 

galima būtų padalinti kvartalų ir pavienių sklypų renovacijoms. Yra ruošiama nauja programa.  

Pabrėžiu, kad programa „Svajonių kiemas“ yra baigta. Yra baigiami vykdyti seniau pradėti projektai 

ir yra kuriama nauja programa, orientuota kompleksinę kvartalų renovaciją. 

J. Kupčinskienė. Vis dar nėra patvirtinta Kauno gyvūnų globos ir priežiūros taryba. 

Kodėl? Ar Kaune nėra problemų dėl gyvūnų? 

R. Matonytė. Nebuvo gauta jokių užklausų ar pasiūlymų dėl šios tarybos įkūrimo. Buvo 

patvirtintos tos tarybos, kurios yra reikalingiausios Tarybos darbui užtikrinti. Dėl kitų tarybų, 

prašome, teikite siūlymus ir bus sprendžiama dėl jų įkūrimo. 
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A. Filinaitė. Klausimas būtų adresuotas Savivaldybės administracijos direktoriui. 

Kultūros paveldo departamentas anksčiau yra atsiakęs derinti obelisko Lietuvos policijai projektinius 

pasiūlymus. Kokia situacija dėl šių leidimų yra dabar? Ar visi leidimai yra gauti? Ar planuojate apeiti 

Kultūros paveldo departamento reikalavimus? 

T. Metelionis. Nebandysim nieko apeiti. Šiuo metu vyksta statybos leidimo išdavimo 

procedūra ir derinamas projektas. Šiandien baigiasi terminas per kurį turime gauti atsakymą iš 

Kultūros paveldo departamento. Tikimės, kad jis bus teigiamas, statybos leidimas bus išduotas ir 

projektas bus įgyvendintas, kaip ir buvo numatyta. 

R. Kaunas. Neseniai kauniečiams kilo pasipiktinimas dėl to, kad jų elektros rodmenys 

nebuvo nurašyti ir jie buvo įtraukti į skolininkų sąrašą. Ar UAB Kauno butų ūkis bus įpareigotas su 

elektros energijos tiekėjais sudaryti sutartis ir tinkamai administruoti bendrųjų elektros skaitliukų 

duomenų nurašymą ir perdavimą UAB „Ignitis“? Kauniečių  pasipiktinimą šia problema galima buvo 

matyti spaudoje ir „Panoramoje“.  

T. Metelionis. Administratorius turės vykdyti savo pareigas. Apie tai sužinojome iš 

spaudos, įsigilinsime į šį klausimą ir užtikrinsime, kad administratorius tinkamai vykdytų savo 

pareigas. 

A. Jankuvienė. Savivaldybės šeimos taryba buvo viena iš aktyviausiai dirbančių tarybų. 

Šiuo metu ji nėra suformuota. Kada bus suformuota Savivaldybės šeimos taryba? 

A. Palionis. Mano žiniomis, šiuo metu vyksta jos formavimo procedūra ir dar šiemet 

Tarybai bus pateiktas Tarybos sprendimo projektas dėl jos sudarymo. 

P. Lukševičius. Norėčiau paklausti Savivaldybės administracijos direktoriaus 

pavaduotojo G. Barčausko dėl Kauno M. K. Čiurlionio koncertų centro projektavimo darbų. Kokia 

yra situacija, kada žadate skelbti konkursą rangos darbams? 

T. Metelionis. Projektavimas vyksta pagal sutartį. Statybos leidimas turi būti išduotas iki 

šių metų Šv. Kučių. Tačiau projektuotojas su partneriais užsimena, kad, dėl tam tikrų objektyvių 

priežasčių, prašys porai mėnesių pratęsti sutartį. Energijos skirstymo operatorius  (ESO) sprendė dėl 

elektros patikimumo kategorijos. Dėl kilusių sudėtingų klausimų dėl pakankamos galios užtikrinimo, 

reikėjo atlikti papildomus projektavimo darbus. Tikimės, kad statybos leidimas bus gautas vėliausiai 

kitų metų kovo mėnesį.  

A. Palionis. Jeigu valstybės biudžete 2024 metams tam bus numatyta lėšų, Savivaldybės 

administracija, manau, tikrai paskelbs rangos konkursą. 

V. Lendraitis. Spaudoje pasirodė informacija, kad leidimas statyti Kauno pietrytinį 

aplinkkelį buvo išduotas neteisėta. Ar iš tiesų taip yra? 
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G. Barčauskas. Iš Valstybinės teritorijų planavimo ir statybos inspekcijos gavome 

privalomą nurodymą dėl leidimo teisėtumo. Tikriausiai, kaip ir kiekviename projekte, šiame buvo 

pastebėta tam tikrų klaidų. Jas taisome. Su Valstybinės teritorijų planavimo ir statybos inspekcija 

pasirašėme taikos sutartį. Buvo nustatytos klaidos, kurias galima pataisyti. Leidimas galioja ir, turbūt, 

nebus panaikintas, viskas susitvarkys. 

R. Duobaitė-Bumbulienė. Norėčiau paklausti dėl Kauno vaikų socializacijos centro 

„Saulutė“ patalpų perdavimo Generolo Povilo Plechavičiaus kadetų licėjui. Ar Savivaldybė tam 

pritaria ir kas yra daroma? Kiek žinau, abu steigėjai turi tam pritarti. Kokia yra situacija, nes 

dabartinėse patalpose gyventi po avarijos, kiek žinau, yra neįmanoma. 

E. Andriuškienė. Nuo 2019 metų su Švietimo, mokslo ir sporto ministerija deriname šį 

klausimą. Esame tie, kurie inicijuoja veiksmus ir pabrėžia, kad gyventi ten yra neįmanoma. Esame 2 

dalininkai. Taryba 2020 metų liepos 20 dieną yra priėmusi sprendimą perduoti dalininko teises 

Švietimo, mokslo ir sporto ministerijai. Teisės aktų, kurie leistų pabaigti procedūras, iš ministerijos 

pusės iki šiol nėra.  Posėdžių metu nuolat primename, kad Savivaldybei yra per brangu turėti tokio 

lygmens mokyklą, kadangi jos išlaikymas yra gerokai brangesnis negu Savivaldybės žinioje esančių 

bendrojo ugdymo mokyklų. Manome, kad tokio lygmens mokyklos valdymas turėtų būti priskirtas 

valstybei. Šis klausias yra vis dar neišspręstas. Atkreipiu dėmesį, kad 38 mokiniai, šiuo metu 

gyvenantys bendrabutyje, yra ne Kauno miesto gyventojai. Ne kartą buvome nuvykę apžiūrėti 

patalpų. Siūlomų, buvusio Kauno vaikų socializacijos centro „Saulutė“, patalpų būklė yra labai panaši 

į patalpų, kur šiuo metu gyvena vaikai, būklę. Galutinis sprendimas dar nėra priimtas, bet nemanome, 

kad vaikų gyvenimo sąlygos pagerėtų, nes patalpoms reikia rekonstrukcijos. 

V. Matijošaitis. Tų patalpų būklė yra tragiška. Man yra gėda už Vyriausybę, miestą ir už 

visą Lietuvą, kad ten gyvena vaikai.  

R. Romeika. Šiaurės prospekte mero šeima per uždarąją akcinę bendrovę „Kauno 

saulėtekis“ yra užėmus dalį valstybinės žemės. Kiek žinau, ten egzistuoja nelegaliai pastatyta 

parkavimo aikštelė, kurią administruoja Savivaldybės įmonė „Parkavimas Kaune“. Man būtų įdomu 

išgirsti, kodėl nelegaliai pastatytą aikštelę administruoja Savivaldybei priklausanti įmonė? 

P. Keras. Aikštelė ten yra įrengta prieš pakankamai daug metų. Miestas per ją renka 

rinkliavą. Joje stovi miesto gyventojų automobiliai, ja naudojasi šalia esanti A. Žikevičiaus saugaus 

vaiko mokykla ir aplinkinių mikrorajonų gyventojai. Jos registravimo klausimai šiuo metu yra 

nagrinėjami ir sprendžiami. Tai yra puikiai funkcionuojanti miesto parkavimo aikštelė. 

A. Jankuvienė. Ar formuojant Savivaldybės šeimos ir kitas tarybas bus prašoma frakcijų 

teikti savo kandidatūras? 
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S. Sirtautas. Kviečiame jus, kaip Tarybos narius, rodyti iniciatyvą ir būtinai būsite 

išklausyti. 

M. Prievelis. Norėčiau paklausti apie paraiškų kompensacijoms už šildymą gauti 

priėmimą. Kaip žinia, prasideda šildymo sezonas ir gyventojams tai yra aktualu. Didelei daliai 

gyventojų, kuriems ši parama yra reikalinga, pateikti paraiškas internetu dažnai būna sudėtinga. Tai 

Savivaldybėje galima padaryti ir gyvai. Pasidomėjome galimybėmis tai padaryti gyvai. 

Užsiregistruoti paraiškai pateikti seniūnijose anksčiausiai galima tik už 3 savaičių, o Savivaldybės 

Socialinės paramos skyriuje tai padaryti galimybės iš vis nėra. Norėjau pasiteirauti, ar yra planuojama 

skirti papildomus resursus, tam kad žmonės, kuriems ši parama yra iš tiesų reikalinga, seniūnijose 

galėtų užsiregistruoti greičiau? 

E. Andriuškienė. Kompensaciją už šildymą galima gauti už visą kompensacijos 

laikotarpį, nepriklausomai nuo to kada buvo kreiptasi. Nuo spalio 1 dienos įsigaliojo teisės aktas 

kuris, kuris, sprendžiant dėl kompensacijos suteikimo, įpareigojo vertinti ir turtą. Kaip ir praėjusiais 

metais, taip ir šiemet, atsižvelgdami į pateiktų prašymų skaičių, reaguojame ir sudarome galimybę 

darbuotojams dirbti bei priimti prašymus taip pat ir po darbo valandų. Turbūt, kaip ir kiekvienas 

sektorius, taip ir socialinės paramos sektorius susiduria su žmogiškųjų išteklių trūkumu. Papildomų 

darbuotojų priimti negalime. Esamų darbuotojų prašome dirbti po darbo valandų. Praėjusiai metais 

buvo gautas daug didesnis paraiškų skaičius, todėl, manome, kad šiais metais problemų kilti neturėtų.  

V. Lendraitis. Aš norėčiau paklausti Savivaldybės administracijos direktoriaus dėl 

parkavimo vietų prie Lietuvos sporto universiteto. Šiuo metu ten yra pastatyti 3 objektai, o ateityje 

bus atidarytas Dainų slėnis. Ar turite viziją, kaip galima būtų išspręsti parkavimo klausimą, kad būtų 

patogu miestiečiams ir vietiniai gyventojai taip pat būtų patenkinti?  

T. Metelionis. Parkavimo vietų prie Lietuvos sporto universiteto klausimas yra jų pačių 

reikalas. Kalbant apie parkavimo vietų klausimą šalia esančioje teritorijoje aplink Kauno sporto halę 

ir Dariaus ir Girėno stadioną – kaip žinote, ten šiuo metu yra statomas lengvosios atletikos maniežas 

šalia kurio planuojama įrengti vietas parkavimui. Yra susiduriama su problemomis dėl automobilių 

parkavimo aplinkinėse gatvėse renginių metu. Ieškosime šios problemos sprendimo būdų. 

Gyventojus į renginius raginame vykti viešuoju transportu, jų metu sudarome papildomus maršrutus. 

Neretai su renginių organizatoriais yra susitariama, kad su renginio bilietu dalyviai galėtų važiuoti 

nemokamai arba kelionė, būtų įskaičiuoti į kainą. Ko pasėkoje vežėjai turi atsiskaityti renginių 

organizatoriams. Darome viską ką galim, kad sumažintume šią problemą.  Ieškosime sprendimų, 

žiūrėsime ką galime padaryti geriau. 
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A. Filinaitė. Buvusios Tito Masiulio jaunimo mokyklos, esančios kampe tarp Taikos ir 

Pramonės prospektų, teritorijoje infrastruktūra yra sutvarkyta, tačiau pats pastatas ten vis dar 

tebestovi. Gal galite pasakyti, ką  yra planuojama daryti toje vietoje? Ar pastatas yra parduotas? 

P. Keras. Šis pastatas nėra parduotas. Šis Savivaldybės turtas buvo rezervuotas pagalbos 

ukrainiečiams reikmėms, jame atsižvelgiant į poreikį galėjo būti apgyvendinami atvykę ukrainiečiai. 

Dėl šių priežasčių buvo sustabdytas jo pardavimas.  

P. Lukševičius. Praeitame posėdyje Taryba nusprendė nekilnojamo turto vystytojams gan 

drastiškai iki 25 tūkst. Eur. padidinti mokestį susijusį su parkavimu. Ši suma, praktiškai, prilygsta 

vienos požeminės parkavimo aikštelės sąmatinei vertei. Norėčiau paklausti Savivaldybės 

administracijos direktoriaus, kur yra projektuojama ir kada miesto centrinėje dalyje bus statoma 

požeminė parkavimo aikštelė? 

P. Keras. Jūsų žiniai, neseniai atsidarė daugiaaukštė parkavimo aikštelė adresu 

Donelaičio g. 65., šalia buvusios „Merkurijaus“ parduotuvės. Ten yra pakankamai patogi vieta 

parkuoti automobilį. Įkainis nustatytas atsižvelgiant į sąmatines papildomos požeminio ar antžeminio 

parkavimo aikštelės įrengimo mieste vertes. Yra parengtas detalusis požeminės parkavimo aikštelės 

senamiestyje planas. Pagal poreikį tokios aikštelės gali būti įrengtos. Kadangi įkainis yra nustatytas 

miesto centrinei daliai, tai miestas tikrai negalės skirti lėšų antžeminių parkavimo aikštelių įrengimui 

miesto centrinėje dalyje ar senamiestyje. 

V. Pranarauskaitė. Kaip Kauno senjorų reikalų komisijos narė ir Seimo narių Aurelijaus 

Verygos ir Astos Kubilienės patarėja, renginiuose dažnai susitinku ir bendrauju su Kauno 

bendruomenės nariais. Kauno bendruomenių centrai yra išreiškę prašymą, kad kiekvienoje 

seniūnijoje jiems būtų suteiktos nemokamos patalpos susirinkimams, šventėms bei įvairioms 

edukacinėms veikloms vykdyti. Dabartinės jų naudojamos patalpos, kaip pavyzdžiui bibliotekos, 

netenkina jų poreikių, dėl nustatyto darbo laiko, o patalpų kai kuriose ugdymo įstaigose nuomos 

įkainiai, dėl priimto Tarybos sprendimo, padidėjo. Aš manau, kad Kauno senjorai nusipelnė šių 

patalpų ir jie tikisi gerbiamo mero geranoriškumo sprendžiant šį klausimą.  

E. Andriuškienė. Besikreipiantiems visą laiką yra suteikiamos reikalingos patalpos. Kai 

gausime Savivaldybės senjorų komisijos prašymą, spręsime šį klausimą. Bendradarbiavimo pagrindu 

yra suteikiamos patalpos Kauno kultūros centre, taip pat ugdymo įstaigose. Jeigu yra poreikis, 

prašome kreiptis ir vienokiu ar kitokiu būdu išspręsime šį klausimą.  
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M. Prievelis. Norėčiau pasiteirauti apie situaciją, susijusią su Laisvės alėjos liepomis. 

Norėjau pasitikslinti, ar vykdant likusios Laisvės alėjos dalies rekonstrukciją, tam, kad būtų išvengtos 

tokios situacijos, kuomet yra nukapojamos liepų šaknys ir panašiai, yra numatyta dendrologų 

priežiūra?  

T. Metelionis. Laisvės alėjos liepų klausimas buvo išsamiai nagrinėtas frakcijos posėdyje. 

Puikiai žinote, kad vykdant likusios Laisvės alėjos dalies rekonstrukciją ketiname pasitelkti 

dendrologus medžių ekspertizei atlikti. Likusioje atkarpoje reikės keisti 2 liepas dėl jų būklės, visi 

darbai bus papildomai prižiūrimi. Bus užtikrinama, kad atliekant darbus būtų daromas minimalus 

poveikis medžiams. 

V. Lendraitis. Aš noriu pasiteirauti dėl Kauno miesto darnaus judumo plano vykdymo. 

Senamiesčio dalyje yra planuojama įrengti mažų emisijų zonas. Ar jau yra žinoma, kokie bus tarifai 

ir kaip bus reguliuojamas pravažiavimas pro senamiestį? 

P. Keras. Kaip žinote, tarifą nustatys Taryba. Kol Taryba to nepadarė, jis negali būti 

įvardintas.  Yra planuojama, kad pirmosios valandos stovėjimo mokestį pakeis tranzito mokestis, o 

įkainių sistema ir tarifų dydžiai bus tokie, kokius nustatys Taryba. Tranzito mokestis atitiks pirmosios 

valandos parkavimo mokestį. Kaip ir anksčiau, bus renkama rinkliava už parkavimą. Tai reiškia, kad 

papildomas apmokestinimas atsiras tiems, kas pravažiuoja pro senamiesčio teritoriją. 

A. Filinaitė. Klausimas Savivaldybės administracijos direktoriui, ar yra planuojama 

tvarkyti Vilniaus gatvės požeminę perėją ir kada? 

P. Keras. Yra rengiamas techninis projektas. Jį turėti planuojame kitų metų balandžio 

mėnesį. Kadangi kitų metų biudžetas dar nėra patvirtintas, negaliu šiuo metu pasakyti, ar perėja bus 

remontuojama 2024 ar 2025 metais. 

M. Prievelis. Noriu pasiteirauti dėl Aleksoto inovacijų pramonės parko. Šiandien Taryba 

patvirtino patalpų nuomos mokesčių nustatymo tvarką. Kada yra tikimasi pritraukti pirmuosius 

investuotojus? Kokie yra lūkesčiai? Kaip vyks jų pritraukimas?  Ekonomikos ir finansų komiteto 

posėdžio metu minėjo, kad tuo rūpinsis VšĮ „Kaunas IN“ ir VšĮ „Investuok Lietuvoje“. Ar yra 

kažkoks patvirtintas planas? 

T. Metelionis. Ekonomikos ir inovacijų ministerija yra patvirtinusi Aleksoto inovacijų 

pramonės parko plėtros planą. Jame yra nurodyta kiek iki tam tikrų metų, yra planuojama pritraukti 

investicijų, sukurti darbo vietų ir kita informacija. Šio posėdžio metu Taryba patvirtinto du sprendimų 

projektus susijusius su šiuo parku. Kitą posėdį Tarybai bus teikiamas dar vienas sprendimo projektas 

dėl žemės sklypų aprašo, sutarties ir įkainių rinkinio nustatymo.  
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Taryba šiandien pritarė patalpų adresu Europos pr. 27, Kaune, nuomos kainoms ir sutarties formai. 

Nebeliko kliūčių skelbti kvietimą ir artimiausiu metu jį tikrai paskelbsime. Kadangi projekto 

vykdymo metu sulaukėme potencialių investuotojų susidomėjimo, tikimės, kad patalpose 

investuotojai įsikurs artimiausiu metu. Taip pat investuotojai bus kviečiami investuoti žemės 

sklypuose.  

P. Lukševičius. Norėjau paklausti, kada yra planuojama skelbti daugiaaukščių sankryžų 

tarp taikos ir pramonės prospektų bei tarp pramonės ir savanorių prospektų projektavimo konkursus? 

P. Keras. Kuomet bus priimtas sprendimas, kad ten yra reikalingos daugiaaukštės 

sankryžos, tuomet bus skelbiami konkursai. Miestai juda darnaus judumo linkme, skatina 

naudojimąsi viešuoju transportu. Jokie sprendimai šiuo klausimu nėra priimti. 

M. Prievelis. Aš vėl norėčiau užduoti klausimą dėl Aleksoto inovacijų pramonės parko. 

Neretai atsitinka taip, kad įvairūs inovacijų parkai patampa „biurų nuomos projektais“, nes juose 

įsikuria aukštos pridėtinės vertės nekuriančios įmonės. Norėjau pasitikslinti, kaip planuojate išvengti 

šios rizikos?  

T. Metelionis. Šiuo tikslu šiandien Taryboje buvo patvirtintas su šiuo klausimu susijęs 

sprendimas. Aš manau, kad dokumente nustatyta tvarka užtikrins, kad taip neatsitiktų. Jeigu atidžiai 

jį skaitėte, pastebėjote, kad yra sukuriamos tam tikros nepriklausomų ekspertų komisijos, kurios 

vertins paraiškas ir skirs balus pagal tam tikrus rodiklius. Įmonė privalo surinkti 20 balų. Tam, kad 

įmonė surinktų bent 20 balų, ji turi būti dirbanti inovacijų, naujų produktų kūrimo srityje. Puikiai 

žinome šią riziką ir tam skyrėme didelį dėmesį.  

P. Lukševičius. Šiemet, tiltų statyboms buvo planuota išleisti apie 5 milijonus eurų. Kiek 

pinigų yra išleista šiandien? Kiek planuojate, kad bus išleista iki metų pabaigos? 

T. Metelionis. Kai planavome biudžetą tikėjomės, kad darbus nupirkti ir juos pradėti 

pavyks greičiau. Kaip žinote, paskelbus pirmą konkursą darbų nupirkti nepavyko. Sutartį sudarėme 

antroje metų pusėje. Šiuo metu yra rengiamas darbų projektas. Dėl pinigų tiksliai nepasakysiu, bet 

patikslintame biudžete, berods, yra likę apie 300 tūkst. Eur. būtent parengiamiesiems darbams. Tiek 

ir planuojame šiais metais panaudoti. 

P. Lukševičius. Mūsų frakcija gegužės mėnesį rengė diskusiją dėl mobilios odontologijos 

pagalbos. Praeitą savaitę, spalio 6 dieną vyko odontologų rūmų apskritojo stalo konferencija apie 

mobilią odontologijos pagalbą. Kvietimai buvo išsiųsti ir pirminės sveikatos priežiūros institucijoms. 

Deja, iš Kauno niekas neatvyko. Kauno miesto poliklinikos vadovas buvo prižadėjęs, kad pateiks 

pavyzdžius, kaip tai yra organizuojama gretimose regionuose. Noriu paklausti, ar jums šis klausimas 

neatrodo svarbus, ar direktorius paprasčiausiai nespėjo ar susidūrė su kitomis kliūtimis? 
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E. Andriuškienė. Į klausimą tiksliai atsakyti negalėčiau, reikėtų pasidomėti. Žinome, kad 

sveikatos priežiūros įstaigų reforma šiuo metu yra įgavusi pagreitį. Kauno miesto poliklinikos 

direktorius turi aibę darbų dėl funkcinio centro steigimo. Teisės aktų leidyba vėluoja, o sprendimus 

reikia priiminėti nedelsiant. Reikia atsiklausti visų pirminių sveikatos priežiūros įstaigų, kurios šiuo 

metu veikia Kauno mieste ar jos norėtų prisijungti prie centro veiklos. Tad darbų tiek Sveikatos 

apsaugos skyrius, tiek poliklinikos vadovas, turi užtektinai. Reikėtų pasiklausti, kodėl nebuvo 

pateikta informacija, bet priežastys galėtų būti susiję su reformos įgyvendinimu. 

R. Duobaitė-Bumbulienė. Noriu pasiteirauti dėl apleistų ir netvarkomų pastatų Kauno 

mieste. Žinau, kad didžioji dalis jų priklauso privatiems asmenims ir valstybei. Esu sulaukusi 

klausimų iš rinkėjų dėl buvusio „Trijų mergelių“ restorano pastato, kuris kelia pavojų, nėra aptvertas 

ir kuriame lankosi jaunimas bei vykdo visokias veiklas. Ką mes galėtume šiuo klausimu padaryti ir 

kas yra daroma, kad šie pastatai nekeltų pavojaus ir negadintų miesto įvaizdžio?  

P. Keras. Savivaldybė daro labai daug. Ženklus finansavimas yra skirtas fasadų remontui 

ir sudarytos palankios sąlygos gyventojams tvarkyti pastatus, ypač esančius miesto centrinėje dalyje. 

Didžioji dalis pastatų, esančių miesto centrinėje dalyje ir kurių fasadai yra apleisti, dažniausiai 

priklauso valstybei. Todėl labai tikimės, kad Kauno miestui bus skirta daugiau lėšų šių pastatų 

tvarkymui. Kalbant apie  buvusio „Trijų mergelių“ restorano teritoriją – kiek žinau, Nacionalinė 

žemės tarnyba, šiuo metu sprendžia klausimą dėl sutarties nutraukimo ir dėl šių statinių naudojimo 

pagal paskirtį. Nacionalinės žemės tarnybos sprendimas nutraukti sutartį, manau, galėtų išjudinti šį 

klausimą. Sprendimus dėl šio pastato priima ne miestas ir dėl to negali stipriai jų įtakoti. Šis objektas 

yra įtrauktas į apleistų statinių sąrašą ir jam yra taikomas didesnis nekilnojamojo turto mokestis. 

Seniūnijos prižiūri, kad toks turtas būtų aptvertas ir tinkamai sutvarkytas. Valstybė turėtų rūpintis, 

kad klausimai, susiję su šiuo konkrečiu objektu būtų išspręsti.  

 A. Palionis. Kalbant apie apleistus pastatus, situacija dėl  minėto objekto yra 

chrestomatinis pavyzdys kaip nekilnojamo turto savininkai sugeba manipuliuoti savo turtu, 

perrašydami jį sau kaip fiziniam asmeniui arba vis naujoms įmonėms ir tokiu būdu išvengdami 

sankcijų.  Beveik kasmet teikiame Finansų ministerijai ir Vyriausybei siūlymus, kaip galima būtų to 

išvengti. 

 P. Lukševičius. Norėjau paklausti dėl miesto parkų. Kalbantis su Kauno apskrities 

vyriausiojo policijos komisariato atstovais ir gyventojais pastebėjome, kad parkuose Kaune trūksta 

saugumo. Ar būtų įmanoma kitais metais Kauno parkuose, įrengti stebėjimo kameras? 

  

  



34 
 

 T. Metelionis. Rengdami techninius projektus dabar beveik visuomet numatome ir 

vaizdo stebėjimo kamerų įrengimą. Tuose parkuose, kurie buvo sutvarkyti anksčiau ir kuriuose nėra 

kamerų, jas įrenginėjame. Kamerų mieste įrengta yra labai daug, tačiau susiduriama su problemomis 

dėl jų stebėjimo. Bet diegiame ir taikome šias priemones. 

P. Lukševičius. Strateginiame plane yra numatyta, kad Savivaldybės biudžetinėse 

įstaigose sportuojančių moksleivių dalis nuo visų moksleivių kasmet padidės po vieną procentą. 25 

procentus planuojame pasiekti 2025 metais. Kodėl ambicija yra tokia ir kaip ją žadate pasiekti?  

E. Andriuškienė. Jeigu teisingai supratau, klausiate apie bendrojo ugdymo mokyklas. 

Minėtas planas šiuo metu yra įgyvendinamas. Kauno sporto mokykla „Gaja“ kartu su Švietimo, 

mokslo ir sporto ministerija įgyvendins pilotinį projektą, skirtą jūsų įvardintam rezultatui pasiekti. 

Siekiame padidinti sportuojančių asmenų skaičių, nes Kaunas yra ne tik augantis, bet ir sportuojantis 

miestas. Tikimės, kad mums pavyks.  

R. Duobaitė-Bumbulienė. Norėjau pasiteirauti dėl gatvių remonto. Pavyzdžiui, Romainių 

rajone gatvių remontas trunka pakankamai ilgai. Apvažiavimai nėra paruošti tinkamai, jie 

neprižiūrimi. Kiek žinau šio rajono gyventojai yra pateikę peticiją. Kyla abejonių matant gatvių 

remontą šalia įmonės „Regitra“ esančio kalno teritorijoje. Prašau pakomentuokite, kada yra 

planuojama darbus baigti? 

P. Keras. Neįmanoma tokio dydžio projektų įvykdyti nesukeliant nepatogumų 

gyventojams. Aplinkkeliai, patogesni ar mažiau patogūs, visais atvejais yra įrengti, galimybės 

atvažiuoti ar privažiuoti yra sudarytos. Važiuojamąją dalį pilnai sutvarkyti planuojame šiais metais. 

Privažiavimus, šaligatvius ir kitas papildomas gerbūvio dalis Romainių rajone, planuojame užbaigti 

kitais metais. Turint omenyje, kad per vieną sezoną bus pakloti tinklai ir sutvarkyta važiuojamoji 

dalis, manau, kad tai yra labai sparčiai judantis projektas. Dėl gatvių remonto šalia įmonės „Regitra“ 

esančio kalno teritorijoje – ten pradedami šlaito sutvirtinimo darbai. Šiuo metu yra padaryta taip, kad 

būtų galima nusileisti žemyn nuo kalno ir įvažiuoti į Raudondvario plentą. Viena eismo juosta yra 

pilnai įrengta. Sudėtingesni darbai šlaito dalyje užsitęs. Iki pavasario abiejų krypčių eismas tikrai bus 

funkcionuojantis. 

M. Prievelis.  Noriu užduoti klausimą dėl gyventojo paklausimo dėl Taikos prospekto 

rekonstrukcijos. Gyventojas klausia apie Taikos prospekto dalį, kuri nėra renovuota. Gyventojas 

kalba apie vietą adresu Taikos prospektas 98, ir rašo, kad šioje dalyje nėra šaligatvio, apšvietimo, 

ženklinimo ir gatvė yra duobėta. Norėjau pasitikslinti, ar yra planuojama konkrečiai toje dalyje, 

aplink Taikos prospektą 98, atlikti kažkokius remonto darbus? 
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P. Keras. Visas Taikos prospekto gatvės ilgis yra pilnai rekonstruotas nuo pradžios iki 

pabaigos. Su konkrečiu gyventojo prašymu nesu susipažinęs. Aplinkinių teritorijų, įvažiavimų į 

kiemus ir įmonių teritorijas, jeigu ten esanti žemė priklauso valstybei arba Savivaldybei, tvarkymo 

projektai gali būti įgyvendinami. 

P. Lukševičius. Pirmas klausimas būtų – kiek vėluoja Savanorių prospekto rekonstrukcija 

ir kiek pabrangs darbai? Antras klausimas – Taline ir Rygoje, dėl Via Baltica geležinkelio projekto, 

yra statomos naujos geležinkelio stotys. Ar Savivaldybė kalba su Lietuvos geležinkeliais dėl Kauno 

geležinkelio stoties modernizavimo ir jos pritaikymo tarptautiniams reisams? Trečias klausimas – ar 

yra bendradarbiaujama su Lietuvos Sporto Universitetu, dėl mūsų naujos infrastruktūros 

panaudojimo studentų poreikiams? 

P. Keras. Savanorių prospekto rekonstrukcijos darbai nevėluoja. Artimiausiu metu bus 

užklota viršutinė danga. Dėl geležinkelio stoties – pastatai priklauso Lietuvos geležinkeliams, esame 

parengę aplink esančios teritorijos sutvarkymo projektus. Didžioji dalis darbų jau yra padaryta, visa 

aplinkinė teritorija yra tvarkoma.  

T. Metelionis. Noriu atsakyti į klausimą, dėl bendradarbiavimo su  Lietuvos Sporto 

Universitetu ir mūsų infrastruktūros panaudojimo. Kai pastatėme Kauno sporto halę, Lietuvos Sporto 

Universiteto atstovai buvo apsilankę ir domėjosi galimybėmis naudotis patalpomis. Tikrai žinau, kad 

šiuo metu yra tariamasi ir dėl lengvosios atletikos maniežo panaudojimo. Stadione buvo surengtos 

treniruotės. Manau, kad neišvengiama yra tai, kad šalia esančio Lietuvos Sporto universiteto studentai 

naudosis šia infrastruktūra.  

 

V. Matijošaitis. Dėkoju už darbą posėdžio metu. Kitas Tarybos posėdis įvyks lapkričio 

21 dieną.  

 

Posėdis baigėsi 11.00 val. 
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